
 Gadstrup Skole  

Skolebestyrelsesmøde 
 

 
 

 

1. Godkendelse af referat  Ingen bemærkninger 

2. Nyt fra…   

 Eleverne  Eleverne ikke til stede 

 Lærerne 

 Spirerne er kommet godt i gang. Der er ro på. 
Skolehjemsamtaler er i gang.  
Der var et godt program sidste skoledag. Fin 
vandkamp til glæde for alle.  

 SFO 

 Godt i gang med spirebørnene. De kan blive i 
spirebasen eller indgå i hele SFO en om 
eftermiddagen. BH klasselederne kommer på besøg 
en gang hver uge.  
Der kommer deadline for tilmelding til 
sommerperioden i SFO en. Der arbejdes med årshjul 
til kommende skoleår både pædagogisk og 
administrativt. Der er udvikling i både de fysiske 
rammer, det pædagogiske og i hele SFO tilbuddets 
aktiviteter.  

 Ledelsen 

 Vi er i gang med fagfordelingen. Udgangspunkt i 
overordnede principper. Forløber stille og roligt og i 
god dialog og med stor åbenhed. Der er behov for to 
ny ansættelser.  
Til lederforum er italesat, at der er store besparelser 
i vente. Der tænkes i nye digitale løsninger. De 
skriftlige prøver er afsluttet på 9. årgang. 
 Den mundtlige prøveperiode starter her fra 6.6.  
Der vil blive vikardækning af enkelte lektioner, når 
lærerne er ude som censorer og når de afvikler 
prøver  

3. Opfølgning på mødet med politikerne 

 Der var lydhørhed for de punkter, som bestyrelsen 
italesatte. Økonomisk er det svært at få midler til de 
punkter, som blev italesat. Økonomiudvalget har de 
afgørende beslutninger.  
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Der rettes henvendelse til skole/børneudvalget i 
forhold til, hvad de tog med sig, og om der er 
punkter, som de arbejder videre med.  
Der tænkes i henvendelse til økonomiudvalget i 
september 
 

4. Temadag, forældremøder, årshjul 

 Forældre og skole har nogle gode bud på, hvad det 
er relevant at skolebestyrelsen kan bidrage med på 
forældremøderne.  
Der har været oplæg med Søren Tvile på 1. årgang.  
Ledelsen og PLC har arbejdet med 
temaforældremøder.  
Der tales om at være opmærksomme på, hvad der er 
skolebestyrelsens arbejde, og at der skal skabes gode 
arbejdsforhold for underviserne ved at forældre 
sørger for at børnene er undervisningsparate. At tale 
det fællesskabsunderstøttende arbejde op. 
Der tænkes i at starte i 0. og 1. klasse.  
Inger vil gerne udarbejde et nyt oplæg ud fra Sussis 
tidligere. 
  

5. Lektiestrategi 
Drøftes og vedtages. Tages frem og præsenteres for 
alle forældre ved 1. forældremøde.  

6. Budget - godkendelse 

 Gennemgang af budget og økonomisk handleplan.  
Skolebestyrelsen er bekymrede for det økonomiske 
grundlag og budgettet. Synes ledelsen har gjort, hvad 
der er muligt og skolebestyrelsen stå inde for.   

7. Næste skoleår  Læsebåndet bliver afskaffet.  

8. Mødekalender næste skoleår 
Skolebestyrelsesmøder lægges rullende dage, som 
tidligere. Gerne fra 17.00 – 19.00 

9.  Evt. 
Næste møde start 16.30 

 Der er en byplanlægningsplan. Der afholdes  
borgermøde i Viby d. 26. juni. Sker der noget i 
Gadstrup? 
Næste møde bliver med start 16.30 

10.  Lukket møde  Ingen punkter 

 


